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Ανάπτυξης Εφοδιαστικής
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Σε μια από τις τελευταίες συνεδριάσεις της Επιτροπής Logistics ή καλύτερα, του
Συμβουλίου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας Εφοδιαστικής, σημειώθηκε θερμό
επεισόδιο μεταξύ των εκπροσώπων των υπουργείων Μεταφορών και Ανάπτυξης.

Η συνεδρίαση διεκόπη, έως ότου παρασχεθούν οι απαραίτητες διευκρινίσεις.

«Τα logistics έχουν την… ατυχία να ακουμπούν σε πολλά υπουργεία», σχολίασε
στέλεχος του κλάδου, ενθυμούμενος ότι – ανά περιόδους – δοκιμάζονται οι σχέσεις
των δυο υπουργείων για θέματα της εφοδιαστικής.

Επιστολή του προέδρου του Εθνικού Συμβουλίου Ανάπτυξης και 
Ανταγωνιστικότητας Εφοδιαστικής

Από τον πρόεδρο του Εθνικού Συμβουλίου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
Εφοδιαστικής, Ιωάννη Μίνη λάβαμε επιστολή, τα κύρια σημεία της οποίας είναι τα
ακόλουθα:

«Ουδέποτε και σε καμία από τις 35 συνεδριάσεις του Συμβουλίου, δηλαδή από την
έναρξη εργασιών του έως σήμερα, έχει δημιουργηθεί οιοδήποτε επεισόδιο, ουδέποτε
δε έχει διακοπεί η συνεδρίαση του Συμβουλίου «έως ότου παρασχεθούν οι
απαραίτητες διευκρινίσεις», όπως λανθασμένα αναφέρεται στο δημοσίευμά σας.

Αντίθετα, το Συμβούλιο συνεδριάζει αδιάκοπα από τον Φεβρουάριο του 2016, εξόχως
παραγωγικά και σε πνεύμα άψογης  συνεργασίας και εθελοντικής προσφοράς από το
σύνολο των μελών του.

Άψογη είναι επίσης η συνεργασία του Συμβουλίου με τα αρμόδια Υπουργεία
Οικονομίας και Ανάπτυξης  και Υποδομών και Μεταφορών.

Τα αποτελέσματα της σημαντικής προσφοράς του Συμβουλίου είναι απτά, όπως π.χ.
στο πρόσφατο νομοθετικό πλαίσιο αδειδοδότησης Κέντρων Αποθήκευσης και
Διανομής (ΚΑΔ), στις επερχόμενες αλλαγές του κανονισμού πυροπροστασίας ΚΑΔ,
στην υποστήριξη που παρέχεται για την υλοποίηση του Logistics Action Plan, κλπ.



Με ιδιαίτερη εκτίμηση,

Ιωάννης Μίνης,

Πρόεδρος του Εθνικού Συμβουλίου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
Εφοδιαστικής».
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